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Call for Papers
The Policy Use of Quantitative and Qualitative Indicators of Integration 

Paris, France, 25-26 May 2009
Organized by the IUSSP Scientific Panel on the Integration of migrants,
and the Institut National d’Etudes Demographiques (INED).

Deadline for submission of abstract: 15 February 2009. 
The second seminar of the IUSSP Scientific Panel on the Integration of Migrants invites researchers to submit papers that examine the relationship between policy and scientific approaches to integration, from the point of view of their reciprocal influences. How does research modify integration policies? How do policy demands structure research on integration? Concretely, how are quantitative or qualitative data used in the implementation of policy? Papers can be theoretical or empirical, and represent different disciplinary approaches: history, demography, political science, sociology, anthropology, legal studies, etc. Papers can focus on the national or regional level, or aim to be comparative. Due to the short time table for submitting proposals, this workshop is open to ongoing research projects. 

A full announcement and description of this workshop is available at http://www.iussp.org/Activities/integrmigr/call09.php
The IUSSP Scientific Panel on the Integration of Migrants invites researchers in the field to submit a 200-word abstract of their proposed paper (and if the author(s) wish, a full paper which must be unpublished) and fill out the online submission form, starting 10 January 2009 and no later than 15 February 2009.

Abstracts may be submitted in English or in French but the working language at the meeting will be English.

Applicants will be informed whether their paper is accepted by 1 March 2009. 
Participants must submit a draft paper or a PowerPoint presentation by 15 May 2009. 

For further information, please contact Patrick Simon (simon@ined.fr).



Veuillez faire circuler
Appel à communications 

L’utilisation d’indicateurs quantitatifs et qualitatifs dans les politiques d’intégration 
Paris, France, 25-26 mai 2009
Organisé par le Comité scientifique de l’UIESP sur l’intégration des immigrés,
et l’Institut national d’études démographiques (INED).
Date limite pour la soumission des résumés: 15 février 2009 
Ce second séminaire du comité scientifique de l’UIESP sur «l’intégration des immigrés» regroupera les communications traitant des relations entre les approches politiques et scientifiques de l’intégration, aussi bien du point de vue de leurs influences réciproques (comment la recherche modifie les politiques d’intégration et comment la commande politique formate la recherche sur l’intégration) que des formes concrètes d’usage de données quantitatives ou qualitatives dans la mise en œuvre des politiques. Les travaux présentés pourront être théoriques ou empiriques, et relèveront de différentes disciplines: histoire, démographie, sciences politiques, sociologie, anthropologie, droit, etc. Les communications proposées peuvent se tenir à des échelles nationales ou régionale, ou avoir une vis&eacute ;e comparative. En raison du calendrier très court pour soumettre une proposition, l’atelier est ouvert à des recherches en cours.
Une description complète de cet atelier est accessible par Internet à l’adresse suivante: http://www.iussp.org/Activities/integrmigr/call09fr.php
Le Comité scientifique de l’UIESP sur l’intégration des immigrés invite les chercheurs dans ce domaine à soumettre à partir du 10 janvier et jusqu’au 15 février 2009 un résumé de 200 mots de leur proposition de communication (et si l’auteur le souhaite, une communication complète, à condition que celle-ci n’ait pas fait l’objet d’une publication auparavant) et à remplir le formulaire de candidature en ligne. 

Les résumés pourront être soumis en français ou en anglais mais la langue de travail durant la réunion sera l’anglais. 
Les candidats seront informés de l’acceptation de leur proposition le 1er mars 2009. Les participants devront soumettre une ébauche de leur communication ou une présentation PowerPoint avant le 15 mai 2009. 
Pour plus d’information, veuillez contacter Patrick Simon (simon@ined.fr).
